

Amazing 台湾
TAIWAN

台北/ 南投/ 台中/ 苗栗/ 新竹+深澳铁道自行车体验

TAIPEI/ NANTOU/ TAICHUNG/ MIAOLI/
HSIHCHU + SHEN'AO RAIL BIKE EXPERIENCE

Tour Code: WMT



Taiwan
台湾



Xitou Forest Recreation Area
溪头森林游乐区



Heping Island GeoPark
和平岛地质公园



Sun Moon Lake Scenic Area
日月潭风景区

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Shen'ao RAIL BIKE Experience
深澳铁道自行车



Zhushan Zinan Temple
竹山紫南宮



Chaojing Park (Harry Potter Broomstick)
潮境公園 (飞天扫帚)



National Comics Museum
国家漫画博物馆



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ TAOYUAN

(MOB)

- ☑ Check-in hotel

D2

TAOYUAN 🚌 NANTOU

(B/-/D)

- ☑ Zhushan Zinan Temple
- ☑ Xitou Songlin
- ☑ Xitou Forest Recreation Area
(Millennium Sacred Tree, Ginkgo Forest, University Pond, etc...)

D3

NANTOU 🚌 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Sun Moon Lake Scenic Area
(Include Boat Ride)
- ☑ Wenwu Temple
- ☑ National Comics Museum
(Closed on Monday)
- ☑ Fengchia Night Market

D4

TAICHUNG 🚌 MIAOLI 🚌 HSINCHU 🚌 TAIPEI

(B/L/-)

- ☑ Taichung Green Museumbrary (IG Spot)
- ☑ Triangle Rush Exhibition Hall
(Guided Tour + DIY Weaving Craft Experience)
*Seasonal Highlight: Rice Paddy Art
(Apr-Jul & Sep-Nov)
- ☑ Xiangshan Wetland - Crab Watching
Boardwalk (Subject to tidal condition, if unable to go will change to Nanliao Fishing Harbor - Nanliao Fish Scale Ladder)
- ☑ Ningxia Night Market

D5

TAIPEI

(B/L/-)

- ☑ Heping Island GeoPark
(Include Entrance Ticket)
- ☑ Chaojing Park (Harry Potter Broomstick)
- ☑ Shen'ao RAIL BIKE experience (One Way)
- ☑ Lehua Night Market

D6

TAIPEI

(B/-/D)

- ☑ National Revolutionary Martyrs' Shrine
- ☑ Beitou Interim Market (Closed on Monday)
- ☑ Beitou Heart Village (Closed on Monday)
- ☑ Beitou Hot Spring Museum
(Closed on Monday)
- ☑ Ximending

D7

TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

- ☑ Free & Easy

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Souvenir Shop
- ✓ Tea House

SHOPPING STOP

TOURIST ATTRACTIONS:

NANTOU

- ◆ **Zhushan Zinan Temple** - Built in the 10th year of Emperor Qianlong's reign during the Qing Dynasty, Zinan Temple is dedicated primarily to Fude Zhengshen (the Earth God). The temple houses a century-old stone incense burner and the Stone Deity. With a history of more than 300 years, it is famous for its "Prosperity Money" blessing and the golden chicken statue, which visitors touch for good fortune and wealth.
- ◆ **Xitou Forest Recreation Area** - Located in Lugu Township, Nantou County, Xitou Nature Education Area is renowned for its lush forests of cedar, cypress, Taiwan red cypress, ginkgo, and Moso bamboo. Towering ancient trees and extensive forest trails make it an ideal destination for recreation and forest bathing. Attractions such as the Exhibition Hall, Bamboo Specimen Garden, University Pond, Sacred Tree, and Moso Bamboo Forest are also excellent for botanical observation and birdwatching.

TAICHUNG

- ◆ **National Comics Museum** - The National Comics Museum revitalizes the historic Taichung Prison architectural complex into a cultural hub integrating museum, library, and creative spaces. The park connects 19 preserved historic buildings and features a newly constructed main building on the northern side, housing comic archives, research facilities, exhibitions, educational programs, a library, and an animation cinema.

MIAOLI

- ◆ **Triangle Rush Exhibition Hall** - Located in Yuanli Township, Miaoli County, the Rush Grass Cultural Museum is a textile museum showcasing the ecology of triangular rush grass, the history of the weaving industry, woven products, and the life stories of local craftsmen.

TAIPEI

- ◆ **Heping Island GeoPark** - Formerly known as Shelia Island, Heping Island is situated northeast of Keelung and serves as the gateway to Keelung Harbor. It was one of the earliest locations in Northern Taiwan visited by Westerners and one of the first areas settled by Han Chinese. Originally inhabited by the Ketagalan people, the island was later designated as a military control zone. Today, part of its coastline has been opened to the public as Heping Island Geopark.
- ◆ **Shen'ao RAIL BIKE Experience** - The Badouzi section of the Shen'ao Rail Bike is adjacent to Badouzi Railway Station, the railway station closest to the sea in Taiwan. Its elevated platform offers panoramic views of the Pacific Ocean. Uniquely, the platform spans both Keelung City and New Taipei City, making it the only railway station in Taiwan that crosses two municipalities. Nearby attractions include the National Museum of Marine Science and Technology, Shen'ao Fishing Harbor, and Chaojing Park. The Shen'ao end of the rail bike route is close to the former Shen'ao Station site, Elephant Trunk Rock, and Shen'ao Fishing Harbor, with convenient access to Ruifang and Jiufen.
- ◆ **Beitou Heart Village** - One of Taiwan's 13 preserved military dependents' villages, Beitou Heart Village is among the few remaining large-scale and well-preserved military villages in Taipei. It is also Taiwan's only hot spring military medical village. The site retains residential buildings from different historical periods and reflects Beitou's unique heritage, hot spring culture, and community memories, making it an important historical and cultural landmark.

Special Cuisine:

✓ 6 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner

- ★ Xitou Cuisine
- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Lao Shandong Homemade Noodles
- ★ Sun Moon Lake Urn Chicken Flavor
- ★ Seafood Cuisine

(MICHELIN BIB GOURMAND Recommended)



Hotel or similar (6 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel / Chuto Plaza Hotel / Tao Garden Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Shante Hotel / Ginkgo Hotel / The M Village or similar class x1 Night
- ✓ Taichung Elence Hotel / CU Hotel / GOGO Hotel Fengchia or similar class x1 Night
- ✓ Capital Hotel Songshan or FX Hotel Taipei or similar class x3 Night



Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Beitou Hot Spring Museum
北投温泉博物馆



National Revolutionary Martyrs' Shrine
忠烈祠



Lehua Night Market
乐华观光夜市



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 桃园 🚌 南投 (早/午/晚)

☑ 竹山紫南宫
☑ 溪头松林町
☑ 溪头森林游乐区
(千年神木/ 银杏林/ 大学池...等)

第三天 南投 🚌 台中 (早/午/晚)

☑ 日月潭风景区 (包游湖)
☑ 文武庙
☑ 国家漫画博物馆 (周一休息)
☑ 逢甲夜市

第四天 台中 🚌 苗栗 🚌 新竹 🚌 台北 (早/午/晚)

☑ 台中绿美图 (IG 打卡)
☑ 蔺草文化馆 (包导览 + DIY 编织手工艺品)
*季节限定: 彩绘稻田 (4-7月 & 9-11月)
☑ 香山湿地赏蟹步道
(如因潮汐时间未能配合进入则改为南寮渔港 - 鱼鳞天梯)
☑ 宁夏夜市

第五天 台北 (早/午/晚)

☑ 和平岛地质公园 (含门票)
☑ 潮境公园 (飞天扫帚)
☑ 深澳铁道自行车 (单程体验)
☑ 乐华观光夜市

第六天 台北 (早/午/晚)

☑ 忠烈祠
☑ 北投中继市场 (周一休息)
☑ 北投中心新村 (周一休息)
☑ 北投温泉博物馆 (周一休息)
☑ 西门町

第七天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

☑ 自由活动

✓ 山地特产中心
✓ 貔貅展示中心
✓ 珍珠展示中心
✓ 伴手礼专卖店
✓ 茶艺馆

购物店

观光景点:

南投

- ◆ **竹山紫南宫** - 紫南宫建于清乾隆十年, 主要供奉福德正神, 内有百年石制香炉及石头公, 建庙迄今已有三百多年。民众到紫南宫多为求发财金及抚摸金鸡求运。
- ◆ **溪头森林游乐区** - 位于南投县鹿谷乡的溪头自然教育园区 (溪头森林游乐区), 区内遍植杉、柏、红桧、银杏与孟宗竹等, 古木参天, 林道四通八达。除了游玩、森林浴外, 陈列馆、竹类标本园、大学池、神木、孟宗竹林等景点, 均适合进行有系统的植物观察与赏鸟活动。

台中

- ◆ **国家漫画博物馆** - 台中刑务所建筑群活化再利用, 兼具博物馆、图书馆、创意基地功能的国家漫画博物馆园区, 串联既有的 19 栋历史建筑, 并于北侧新建一座主建筑, 结合漫画典藏、研究、展示、教育推广、图书馆及动画电影院等功能, 打造综合性的漫画博物馆。

苗栗

- ◆ **蔺草文化馆** - 蔺草文化馆是位于台湾苗栗县苑里镇山脚里的纺织博物馆, 展示苑里三角蔺生态、编织产业历史、编织产品以及工艺家的生平事迹。

台北

- ◆ **和平岛地质公园** - 和平岛原名社寮岛, 位于基隆东北方, 是基隆港的门户, 同时也是北台湾最早有西方人足迹的地方, 也是基隆最早有汉人开垦的地区之一。此地早期为凯达格兰族聚落, 后来曾被列为军事管制区, 目前沿海部分区域已开放设立为和平岛地质公园。
- ◆ **深澳铁道自行车** - 这铁道自行车八斗子段紧邻八斗子火车站。八斗子火车站不仅是全台距离海边最近的火车站, 加高的月台还能远眺太平洋, 感受海天一色的景致。其月台横跨基隆市与新北市, 是全台唯一跨越两县市的车站, 游客可体验“一脚在新北、一脚在基隆”的特别感受。周边邻近海洋科技博物馆、深澳渔港、潮境公园等著名景点; 铁道自行车另一端的深澳段则靠近深澳车站遗址、象鼻岩、深澳渔港, 并可延伸游览瑞芳、九份等观光景点。
- ◆ **北投中心新村** - 北投中心新村是全台 13 处眷村保存区之一, 也是台北市少数保存完整且规模较大的眷村, 更是全台唯一的温泉军医眷村。园区完整保留了不同时期的眷舍建筑类型, 并结合北投特有的历史脉络、温泉文化与生活记忆, 使中心新村成为北投重要的历史文化场域。

风味餐:

✓ 6早餐/3午餐/2晚餐

★ 溪头风味餐
★ 台式料理
★ 毕比登推荐-老山东牛肉面

★ 日月潭瓮缸鸡
★ 海鲜料理



酒店住宿 (6 晚)

✓ 桃园蜜月世纪 / 桃园住都 / 桃园酒店 或 同级 x1 晚
✓ 溪头夏缙饭店 / 孟宗山庄 / 明山森林会 或 同级 x1 晚
✓ 台中中隍格大饭店 / 西悠巢旅 / GOGO 逢甲馆 或 同级 x1 晚
✓ 台北首都松山馆 / 富驿时尚酒店 或 同级 x3 晚



免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type C / 类型 - 2 round pin / 两个圆脚插头 Type I / 类型 - 3 Oblique flat blade pin "V-Shape" / 八字扁型脚 + 接地孔
时差 Time Different 	Taiwan - No time different with Malaysia 台湾时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C ☐ Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date:

出发日期:

Flight :

航班行程:

Tour Fare:

团费:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Tipping:

小费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Visa:

签证:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441